

Title (en)  
OBJECT BASED COMPUTER SYSTEM.

Title (de)  
OBJEKTORIENTIERTES RECHNERSYSTEM.

Title (fr)  
SYSTEME INFORMATIQUE BASE SUR DES OBJETS.

Publication  
**EP 0433433 A1 19910626 (EN)**

Application  
**EP 90910820 A 19900731**

Priority  
GB 8917490 A 19890731

Abstract (en)  
[origin: WO9102307A1] An object based computer system has objects and object parts which are either (a) semantic, being persistent in relating to stored data or (b) presentation, being transient. Multiple presentation objects, or viewers, can be linked to a particular semantic object and an intelligible user's model of the system results. Representation objects provide particular forms of presentation of data so that alternative and multiple representations of the data of a semantic object are possible.

Abstract (fr)  
Un système informatique basé sur des objets comprend des objets et des parties d'objets lesquels sont soit (a) sémantiques, se rapportant à des données stockées soit (d) de présentation, transitoires. On peut lier des objets de présentations multiples ou des lecteurs, à un objet sémantique particulier et l'on obtient un modèle d'utilisateur intelligible du système. Les objets de représentation fournissent des formes particulières de présentation de données, de sorte que des représentations alternatives et multiples des données d'un objet sémantique sont possibles.

IPC 1-7  
**G06F 9/44**

IPC 8 full level  
**G06F 9/44** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G06F 9/4493** (2018.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9102307A1

Cited by  
EP0469198B1; EP0469199B1

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9102307 A1 19910221**; EP 0433433 A1 19910626; GB 8917490 D0 19890913

DOCDB simple family (application)  
**GB 9001190 W 19900731**; EP 90910820 A 19900731; GB 8917490 A 19890731